
Wniosek do Prezydenta Piotra jedlińskiego złożony przez radną Bożenę Kaczmarek 

na Sesji RM w dniu 25 marca 2021 

W związku z zamieszczeniem na stronie internetowej UM listu dyrektora Muzeum do Pana Prezydenta 
Piotra jedlińskiego, który otrzymałam jako odpowiedź na moją interpelację 5/20021 
w sprawie przywrócenia należnego miejsca dla wystawy"Koszalinl945-2015. Od dyktatury 
do ripmrttra-i!" składam wniosek o zamieszczenie na stopnie BIP UM odpowiedzi złożonej przez Panią 

komisarza tej wystawy złożonej w dniu 17.03.2021 

Uzasadnienie wniosku 

Wyjaśnienia dyrektora Muzeum nie satysfakcjonują środowisk, w imieniu których składałam 
interpelację, nie są także odpowiedzią na moją konkretną prośbę o "przywrócenie należnego miejsca 
dla wystawy". Zawierają wiele kontrowersyjnych wypowiedzi, jak choćby ta o Tygodniku Miasto, które 
autor nazwał „darmową gazetą" Pozostawienie tego listu bez komentarza mieszkańcy odczytują jako 
sprawę" załatwioną". Nie jestem muzealnikiem, nie znam przepisów, co podkreślił Pan dyrektor, więc 
zasadnym jest polemika z autorem wystawy. 

Nie zgadzam się ze wszystkimi argumentami jak chociażby w sprawi* .Łuoaszki", a'" 
uważam, że w sytuacji niemożliwości wystąpienia na Trybunie Obywatelskiej pani 
zasłużyła na podanie do publicznej wiadomości swojego wyjaśnienia. 

Bożena Kaczmarek 


